
ZÁPIS 
z mimořádného zasedání Zastupitelstva města Benešova nad Ploučnicí 

konaného dne 16.12.2010 od 17:00 hodin  v MĚSTSKÉM KIN Ě 
 

Přítomni : dle prezenční listiny /15/ 
 
Za MěÚ : p. Přivřel – tajemník MěÚ, paní Čvančarová – ved. odb. HS, pan Šohaj – ved. odb. 
VŽP, Bc. Zárubová – ved. SÚ, p. Vyhnálková – pověřená vedením odb. SM, paní Sluková a 
p. Mansfeldová – odb. FP, p. Červenka – velitel MěP, Andrea Hodačová - zapisovatelka 
 
Jednání mimořádného zasedání ZaM Benešov nad Ploučnicí zahájila a řídila starostka města 
paní  Mgr. Dagmar Tesarčíková. Přivítala přítomné a zastupitelům předložila program 
dnešního jednání. 
 

Program jednání: 
 
                       1. Volba návrhové komise 
                       2. Volba ověřovatelů zápisu 
                       3. Přehled soudních sporů města 
                       4. Přehled soudních sporů spol. BTS 
                       5. Povodňová dotace 
                       6. Diskuze 
                       7. Návrh na usnesení a závěr 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15  pro 
Usnesení č. 199/2010 : 
ZaM schválilo program jednání. 
 

Návrhová komise, ověřovatelé zápisu 
 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15  pro 
Usnesení č. 200/2010 : 
ZaM zvolilo návrhovou komisi ve složení : Radek Lekner, Josef Klouček, Jiří Zelený. 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13  pro, 2 se zdrželi 
Usnesení č. 201/2010 : 
ZaM zvolilo ověřovatele zápisu ve složení : Ota Dračka, Ing. Ivo Mádle. 
 

 
Přehled právních sporů města 

 
Celá diskuze k tomuto bodu je zveřejněna na audiozáznamu na webových stránkách města. 
( www.benesovnpl.cz ) 
 
Usnesení č. 202/2010 : 
ZaM bere na vědomí přehled právních sporů města. 
 
 
 



Návrh na změnu programu – viz usn. 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14  pro, 1 proti 
Usnesení č. 203/2010 : 
ZaM schválilo změnu programu – bod 4. Diskuze, bod 5. Povodňové dotace. 
 
 

Stav čerpání dotací MMR na opravu mostů 
 

Pan Vrbický seznamuje přítomné s aktuálním stavem čerpání dotací – dvě dotace  jsou již 
řádně splněny a částky vyplaceny.  
Most v ul. Boženy Němcové – bohužel se nepodařilo splnit termín – na MMR byla podána 
žádost o posunutí termínu a tato žádost byla schválena 
 
Host: Ing. Houska 
 
Celá diskuze k tomuto bodu je zveřejněna na audiozáznamu na webových stránkách města. 
( www.benesovnpl.cz ) 
 
Usnesení č. 204/2010 : 
ZaM bere na vědomí stav čerpání dotací MMR na opravu mostů. 
 
Vzhledem k pokročilé hodině nechala starostka hlasovat o přerušení mimořádného jednání 
ZaM – viz usn. 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15  pro 
Usnesení č. 205/2010 : 
ZaM schválilo přesunutí zbývajících bodů programu na příští jednání ZaM. 
 
 

ZÁPIS 
z mimořádného zasedání Zastupitelstva města Benešova nad Ploučnicí 

konaného dne 19.1.2011 od 15:00 hodin  v MĚSTSKÉM KIN Ě 
( pokračování přerušeného mim. jednání ze dne 16.12.2010 ) 

 
Přítomni : dle prezenční listiny / 14 / 
Omluveni : paní Andrea Kulíková                    
 
Za MěÚ : Hodačová Andrea – zapisovatelka 
 
Jednání mimořádného zasedání ZaM Benešov nad Ploučnicí zahájila a řídila starostka města 
paní  Mgr. Dagmar Tesarčíková. Přivítala přítomné a seznámila je s programem jednání – 
pokračování v programu přerušeného mimořádného jednání ZaM ze dne 16.12.2010 
 
Program : 
- Přehled soudních sporů spol. BTS 
- Diskuse 
- Návrh na usnesení a   z á v ě r 
 



Přehled právních sporů spol. BTS 
 
Host : pan Václav Průša – jednatel spol. BTS 
           pan Milan Špička – právní zástupce města Benešov nad Ploučnicí 
 
Pan Ušák - 5 soudních sporů mezi společností a panem Moravcem – stav těchto sporů ?? 
Pan Průša – objasňuje stav těchto sporů – viz audiozáznam 
 ( audiozáznam z celého mimiořádného jednání na intern. stránkách města – 
www.benesovnpl.cz ) 
 
Starostka ukončila diskuzi a nechala hlasovat o návrhu usnesení ( ZaM bere na vědomí 
přehled soudních sporů spol. BTS ) 
 Pan Ušák – navrhuje, aby o usnesení, která se berou na vědomí bylo hlasováno 
Starostka  nechala o tomto návrhu hlasovat – viz usn. 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 3  pro, 9 proti, 2 se zdrželi 
Usnesení č. 1/2011 : 
ZaM neschválilo hlasování o braní návrhů na vědomí. 
 
Usnesení č. 2/2011 : 
ZaM bere na vědomí přehled právních sporů spol. BTS. 
 
 

Vypovězení mand. smlouvy o právním zastoupení 
 

Pan Ušák – vysvětluje důvody proč Koalice pro Benešov dala tento návrh – finanční důvod, 
výpovědní lhůta, právník nepracuje ve prospěch města 
Celá diskuze – viz audiozáznam 
  
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 4  pro, 8  proti, 2 se zdrželi 
Usnesení č. 3/2011 : 
ZaM neschválilo vypovězení mandátní smlouvy o právním zastoupení města Mgr. Milanu 
Špičkovi ke dni 31.1.2011. 

 
 

Diskuze + návrh na usnesení, z á v ě r 
                 
O každém bodu programu bylo diskutováno během jednání. 
 
Celý záznam z jednání je zveřejněn na stránkách města – www.benesovnpl.cz 
 
Starostka požádala návrhovou komisi o přečtení návrhu usnesení a nechala o něm hlasovat. 
 
 
 
 
 
 



Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 3  pro, 9 proti, 2 se zdrželi 
Usnesení č. 4/2011 : 
ZaM schválilo návrh usnesení z mimořádného jednání, které proběhlo ve dnech 16.12.2010 a 
19.1.2011. 
 
 
 
Zapiosovatelka :        
 
                                                                 Hodačová Andrea ………………………………. 
 
Ověřovatelé zápisu :  
 
                                                                Ing. Ivo Mádle…………………………………….. 
 
                                                                Dračka Ota ………………………………………... 
 
 
 
             
 
 
  ……………………………………………………. 
               Mgr. Dagmar Tesarčíková 
                starostka města 
 


